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Protokół nr 7/11 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

odbytego w dniu 24 sierpnia 2011 r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Karol Lipowczan udział wzięli członkowie 

Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu oraz zaproszeni 

goście - lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan o godzinie 1500 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy sześciu członków Komisji – nieobecny radny Leonard Musioł. 

Następnie przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Analiza wniosków z posiedzeń Komisji skierowanych do Wójta Gminy 

w pierwszym półroczu br. – stan ich realizacji. 

3. Ocena obiektów gminnych na terenie sołectwa Leszna Górna i podjęcie wniosków 

co do ich zagospodarowania (szkoła, OSP, świetlica, przejście graniczne). 

4. Informacje n/t remontów placówek oświatowych. 

5. Sprawy bieżące. 

 
Przewodniczący Komisji zawnioskował o zmianę w projekcie porządku obrad.  

Porządek obrad ze zmianą przedstawia się następująco:  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Sprawy bieżące - opiniowanie projektów uchwał. 

3. Ocena obiektów gminnych na terenie sołectwa Leszna Górna i podjęcie wniosków 

co do ich zagospodarowania (szkoła, OSP, świetlica, przejście graniczne). 

4. Analiza wniosków z posiedzeń Komisji skierowanych do Wójta Gminy 

w pierwszym półroczu br. – stan ich realizacji. 

5. Informacje n/t remontów placówek oświatowych. 

6. Sprawy bieżące. 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 6/11 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 

20.06.2011 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie.  

 

Ad.2. Sprawy bieżące - opiniowanie projektów uchwał. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał w sprawie: 

- zasad udzielania dotacji celowej na modernizację obiektów budowlanych w zakresie 

usuwania wyrobów azbestowych. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki Nieruchomościami Barbara 

Susmarska poinformowała, że w uchwale (w ostatnim paragrafie załącznika) wystąpił błąd 

w numeracji. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

- Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów. 

Inspektor ds. ochrony środowiska Danuta Tomiczek poinformowała, że w uchwale 

40/2011 w sprawie Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów wystąpił błąd 

w podstawie prawnej. Uchwała nie podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Śląskiego. Nowy projekt uchwały nie zawiera art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 - określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

Kierownik Referatu Kontroli i Informatyzacji Grażyna Porębska- Jochacy 

poinformowała, że nowelizacja ustawy o działalności pożytku publicznego o wolontariacie 

nałożyła na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek określenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

W ramach inicjatywy lokalnej mieszkańcy gminy bezpośrednio, bądź za pośrednictwem 

organizacji pozarządowych lub podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy mogą złożyć 

wniosek o realizację zadania publicznego na terenie gminy, w której mieszkają lub mają 

siedzibę. 

- ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Goleszów. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała o konieczności podjęcia uchwały 

w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 
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Goleszów, ponieważ niektóre akty prawa miejscowego wymagają przeprowadzenia takich 

konsultacji. W najbliższym czasie należy zmienić uchwały ws. statutów sołeckich – ordynacja 

wyborcza. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 - zmiany uchwały Nr XLVI/367/10 z dnia 27 października 2010 roku. 

Inspektor ds. planowania przestrzennego i budownictwa Iwona Bujok poinformowała, że 

po ogłoszeniu przez Wójta Gminy w BIP-ie oraz w prasie lokalnej informacji o podjęciu 

uchwały z dnia 27 października 2010 r., do tutejszego urzędu wpłynął wniosek dotyczący 

zmiany terenu określonego w uchwale kolorem żółtym, oznaczony symbolem A, na teren 

obejmujący obszar oznaczony na załączniku kolorem pomarańczowym. Po konsultacji 

z mieszkańcami oraz zasięgnięciu opinii Gminnej Komisji Urbanistycznej stwierdzono 

zasadność wniosku w sprawie zmiany załącznika graficznego. Powyższa zmiana ma na celu 

ujednolicenie terenu pod względem funkcji mieszkaniowej. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Ocena obiektów gminnych na terenie sołectwa Leszna Górna i podjęcie wniosków 

co do ich zagospodarowania (szkoła, OSP, świetlica, przejście graniczne). 

Po omówieniu punktu 2 porządku obrad, posiedzenie zostało przerwane, a członkowie 

Komisji udali się do Lesznej Górnej w celu obejrzenia budynków (szkoła, OSP, świetlica, 

przejście graniczne). 

Po powrocie Komisja postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja zapoznała się z obiektami gminnymi na terenie Lesznej Górnej: 

- szkoła i świetlica – organizacje działające na terenie Lesznej Górnej do przyszłego 

posiedzenia Komisji podają swoje propozycje co do zagospodarowania tych 

budynków. 

- strażnica - co do budynku straży Komisja nie ma zastrzeżeń – spełnione są warunki 

bojowe. 

- przejście graniczne – Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o sprawdzenie, czy 

istnieje możliwość wykorzystania budynku przejścia granicznego do celów 

komercyjnych. 

 

Ad.4. Analiza wniosków z posiedzeń Komisji skierowanych do Wójta Gminy 

w pierwszym półroczu br. – stan ich realizacji. 
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Wnioski postawione na posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w I półroczu 2011 r.: 

18 stycznia 2011 r. 

1. Komisja wnioskuje za pośrednictwem Spółki Wodnej o skierowanie wniosku do 

Wydziału Budownictwa przy Starostwie Powiatowym  o egzekwowanie procedur 

i prawa budowlanego związanego z odbiorem odtworzonej sieci melioracyjnej przy 

nowo powstałych budynkach. 

2. Komisja wnioskuje, aby Wójt Gminy wystąpił do Spółki Wodnej o odszkodowanie za 

wydanie błędnej decyzji,  w sprawie remontu ul. Kozakowickiej. 

3. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o oszacowanie kosztów budowy mostu na 

potoku Radoń w Cisownicy w rejonie Pani Oreł, oraz ustalenie długości drogi 

w okolicy działek Pana rusz  i oszacowanie kosztów wykorytowania i wykonania 

walcówki na tym odcinku drogi. 

4. Komisja wnioskuje, że przychyliła się do kontynuacji czteroletniego systemu 

kapitalnego remontu dróg, z pominięciem w tym roku sołectw: Goleszów Dolny, 

Goleszów Górny i Bażanowice i przejście do następnego cyklu, tj. remont kapitalny 

dróg w sołectwach: Godziszów, Kisielów i Kozakowice.  

16 luty 2011 r. 

1. Komisja wnioskuje, aby Koło Łowieckie „Hubertus” przedstawiło Radzie Gminy 

Goleszów zaktualizowany regulamin Koła, oraz wywiesiło go na strzelnicy 

w widocznym miejscu. 

2. Komisja wnioskuje, aby Koło Łowieckie „Hubertus” przedstawiło Radzie Gminy 

Goleszów plan zawodów na rok 2011. 

3. Komisja wnioskuje, aby powiadamiać przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o jakimkolwiek odbiorze 

technicznym. 

4. Komisja wnioskuje, aby jeszcze raz złożyć wniosek do LGD o dofinansowanie na 

budowę chodnika na ul. Grabowej koło Przedszkola w Goleszowie.  

5.  Komisja przyjęła analizę kosztów wykonania mostu oraz drogi w Cisownicy, 

przedstawioną przez Wójta Gminy Krzysztofa Glajcara. Po zapoznaniu się z kosztami  

Komisja wnioskuje, aby przystąpić do opracowania projektu mostu, ale o tonażu min. 

10 ton. 

23 marzec 2011 r. 
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1. Komisja proponuje, żeby w roku 2011 środki finansowe były przeznaczone na 

modernizację najbardziej energochłonnych i starych lamp. Wójt Gminy dokona oceny 

i przedstawi Komisji propozycje wymiany oświetlenia. 

2. Komisja wnioskuje, aby w kwestii poszerzenia ulicy Zielonej zastanowić się nad 

możliwością wykonania miejsc do mijania. 

4 maj 2011 r. 

1. Komisja wnioskuje o ustalenie jednolitego porządku zebrań wiejskich, a w przypadku 

wyborów na sołtysów przygotowanie odpowiednich kart do głosowania zgodnie ze 

statutem. 

2. Komisja wnioskuje o pogrupowanie wniosków postawionych na zebraniach wiejskich 

i przekazanie ich zgodnie z kompetencjami do odpowiednich służb (tj. do Starostwa 

Powiatowego, Policji, Gminnego Referatu Drogowego. 

3. Komisja wnioskuje o przeprowadzenie reorganizacji Gminnego Referatu Drogowego: 

przygotowanie harmonogramu prac, wyznaczenie brygadzisty, wprowadzenie 

skuteczniejszego systemu kontroli. 

18 maj 2011 r. 

1. Komisja wnioskuje o przeanalizowanie złożonych już wniosków w sprawie zmiany 

planów miejscowych oraz pogrupowanie ich według przeznaczenia w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego. 

20 czerwiec 2011 r. 

2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zabezpieczenie funduszy w przyszłorocznym 

budżecie na rozpoczęcie inwestycji: oczyszczalnia ścieków w Goleszowie 

i kanalizacja w Goleszowie Dolnym.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił Komisji stan realizacji wniosków z I półrocza. 

Po dyskusji komisja przyjęła informacje przedstawione przez Wójta Gminy jednogłośnie. 

Wnioski, które nie zostały zrealizowane zostaną omówione na kolejnych posiedzeniach 

komisji. 

 

Ad.5. Informacje n/t remontów placówek oświatowych. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił Komisji następujące informacje: 

W czasie tegorocznych wakacji w placówkach oświatowych na terenie gminy Goleszów nie 

były prowadzone żadne duże remonty. W szkołach wykonano jedynie prace modernizacyjne 

i konserwatorskie: 



Protokół nr 7/11 z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
odbytego w dniu 24 sierpnia 2011 r.   strona 6 
 
 

  

 Gimnazjum – malowanie części sali gimnastycznej, budowa ścianki działowej 

w budynku sali; 

 SP Goleszów – cyklinowanie podłogi, malowanie części sal, postawienie ścianki 

przegrodowej przy przejściu do Gimnazjum; 

 SP Dzięgielów – montaż okapów w kuchni, malowanie kuchni i łazienek; 

 SP Cisownica – ogrodzenie, naprawa usterki na basenie; 

 SP Bażanowice – instalacja ciepłej wody w łazienkach i sanitariatach, malowanie 

szatni; 

 Przedszkole – oddział w Dzięgielowie - malowanie całości, modernizacja łazienki; 

oddział w Cisownicy - malowanie kuchni, wymiana mebli kuchennych, wymiana 

okien, wymiana bojlera gazowego; oddział w Bażanowicach - wymiana drzwi; 

Goleszów - nowe meble kuchenne. 

 SP Puńców -  brak prac. 

Informacja n/t remontów placówek oświatowych przedstawiona przez Wójta Gminy 

została przyjęta przez Komisję. 

 

Ad.6. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, czy zostały przeprowadzone konsultacje 

z pobliskimi mieszkańcami w sprawie planowanej sprzedaży pasa drogi przy ul. Kolejowej. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że nie były przeprowadzane konsultacje. 

Radny Krzysztof Kohut postawił następujący wniosek: 

2. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie 

wycinki czterech suchych drzew w Kozakowicach przy ul. Głównej w rejonie posesji 

państwa Kamińskich i Byrtek. 

Wniosek został przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał, dlaczego na parkingu przy przedszkolu 

w Goleszowie podczas remontu nie zostały usunięte słupy, które będą stanowiły problem przy 

odśnieżaniu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że słup zostanie usunięty. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował Komisję, aby wybrać najpilniejsze 

inwestycje planowane na drogach powiatowych i wspólnie zawnioskować o ich realizację. 

Radny dodał, że wraz z radnym Jerzym Sikorą zawnioskowali już o oprojektowanie 
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i realizację inwestycji remontu drogi od Cisownicy aż do Ustronia – łącznie z wykonaniem 

chodnika.  

Radny Bogusław Konecki zainterweniował, aby poprawione zostały pobocza w Goleszowie 

Równi i Bażanowicach. 

Radny Leszek Szlauer poruszył sprawę utrzymania czystości w naszej gminie, a dokładnie 

wykaszanie prywatnych terenów. Radny zaproponował, aby wprowadzić do regulaminu zapis 

o obowiązkowym wykaszaniu terenów prywatnych. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że na ul. Lotniczej w Goleszowie 

zwiększa się coraz bardziej ruch samochodowy i w niedalekiej przyszłości powinien powstać 

tam chodnik. Radny dodał że również droga od p. Cymorka do Godziszowa wymaga 

remontu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

  

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora– Poloczek 

 

 

 
 


